

# River Oaks Baptist Church (Chinese Mission)

越 棉 寮 華 僑 浸 信 會

2300 Willowick Houston, Texas 77027

(713) 622-0570 [www.robc.org](http://www.robc.org)

Rev. Clifford Lee, Pastor

Paul Foo, Pastor

Joshua Lee, Youth Director

主任牧師：李厚盛牧師



**Chinese Language Service 華語崇拜**

**Chinese/English Translation**

**(Sunday Morning in the Chapel)**

# Our Worship to God

May 24, 2020

11:30 A.M.

We at ROBCCM welcome you to our worship today. If you are looking for a place to belong, we invite you to be a part of our church family.

**Music: English – Clifford Lee, Joshua Lee, Jonathan Lee**

## WORSHIP SERVICE

**Welcome**

**Prayer**

**Scripture: 1 Thessalonians 5 : 16 -18**

**Hymn: “ What a Friend We Have in Jesus ”**

**Message: “Beyond the Natural”**

**Pastor Clifford Lee**

**Hymn: “ Thanks to God for My Redeemer”**

**Benedictory Prayer**

# 我们敬拜上帝

主歷二零二零年五月廿四日

上午 十一点三十分

---

越棉寮浸信會熱烈的歡迎今日來參加主日崇拜的每一位，也欢迎您加入我們的大家庭。

**翻译：**潮州： 傅牧师

泰语： 谭佳施

献诗： 潮州： 傅牧师

泰语： 谭佳施

## 主日崇拜

欢迎

祷告

經文： 帖撒罗尼迦前书 第五章 十六至十八节

唱诗： 恩友歌

证道：“超越常情的要求”

傅滢

唱诗： 感谢神

祝福祈祷

## Prayer List and Announcements

1. Pray for recovery of strength: Nay Khov, Steven Lee, Susan & Mark Heavener, Manni Matala, Ean Chang, Kert Taing, Kemdy Klam, Charles' mom, Kim Spence's mom, Phat Lam, Viola Chan, Judy Raley, and Rev. Timothy Chang.
2. Pray for those with physical problems: Toan Ung leg pain; Rose Lam eye and leg problem; Raymond Chin shoulder surgery recovery; Amy's Sister in Cambodia; Nay Khov recovery at home; Steven Klam recovery at home; Christie's Sister, Lynn; Grace Tam, and others.
3. Pray for those in the military programs: Foo Long (Army) and Camryn Lam (ROTC).
4. Pray for the victims of shootings, natural disasters, virus, and first responders.
5. Pray for our elected officials that they follow God.
6. Pray for our missionaries that they are strengthened by God's presence and our support.
7. Pray for the mission of our church and that we build for the future.
8. Pray for the Building Fund.
9. Pray for Joshua Lee's leadership in Youth and Children's ministry.
10. Pray for those going through family problems that God will heal them.
11. Pray for family recovery: Jackie (Lonnie); Rev. Tsai's Family.
12. Thank God for Pastor Paul's surgery success.
13. Pray for Grace Tam as she seeks medical help.
14. Pray for the victims from the current outbreak of COVID-19 including Nay Khov.
15. Pray for everyone as families shelter in place during its time.
16. Pray for those involved in our Worship Service digital broadcasts: Joshua Lee (Digital and Social Media), Pastor Lee (English), Pastor Foo (Teo Chew, Thai), Grace Tam(Thai), Amy (Teo Chew), and Lee Family Singers.
17. You may send your offerings to: ROBC Chinese Mission, 2300 Willowick Rd., Houston, Texas 77027

**Weekly Budget Needs 每星期預算需要:**

\$ 700.00

**Offering Received 奉獻收入:**

\$ N/A 元

1. 请继续为身体复原禱告：許鄧淑英, 李司提反, Susan & Mark Heavener, Manni Matala, 林禪燕, 陳堅杰, 孔輝, 吳少芳, Kim Spence 的母亲, 林兴发, Viola Chan, Judy Raley, and 张文雄牧师。
2. 請為那些身体上有问题禱告計有羅靜端的脚痛, 陈素贞的眼睛和脚的问题, Raymond Chin 肩头施手后复原。李师母的姐姐在高棉。许邓淑的修养。孔俊松在家修养。Christie Lam 的妹妹 Lynn. 譚佳施 等。
3. 請為參加軍事訓練傅龍（陸軍），Camryn Lam (ROTC) 禱告。
4. 請為槍戰受害者及自然災難的受害者和救援人員禱告。
5. 請為當選的政官員們跟隨主禱告。
6. 請為我們的傳道工作有神的同在及我們的支持加強力量禱告。
7. 請為我們的教會的使命及建設教會的前途禱告。
8. 請為教會的建設基金禱告。
9. 請為李約書亞領導青年事工禱告。
10. 請為經過家庭問題而得到神醫治禱告。
11. 請為復原的家庭計有 Jackie 和蔡牧師的家庭禱告。
12. 感謝神看顧傅牧師施手術平安。
13. 感謝神賜林興發得施手術平安，
14. 請為目前冠狀病毒受害者禱告。
15. 請為每個家庭庇護所在這段時間內禱告。
16. 請為那些參與我們廣播崇拜的人員禱告計有李約書亞（社交媒體），李牧師（英語），傅牧師（潮州），譚佳施（泰語），李師母（潮州），和李家歌唱原）
17. 你可將你的奉獻寄到：ROBC Chinese Mission, 2300 Willowick Rd., Houston, Texas 77027

